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内容概要

《西方学术大师演讲集》选收了对一些著名学者、批评家和作家的采访。
这些访谈记录涉及到各个方面，包括文学、政治、民族、身份和意识形态。
由于针对现时问题，所以具有明显的时代特征。
由于即问即答，所以又具有简明扼要、贴切易懂的特征。
其中对萨伊德的采访是由著名学者、《批评探索》杂志主编汤姆·米彻尔进行的，涉及到视学艺术（
绘画）和意识形态，即有深度又有广度。
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书籍目录

On Globlization and CultureOn the Authority of LiteratureThe Crisi of Contemporary CultureCan American
Studies Be Area Studies?Culutral Studies in a Traditional FrameA Defense of CriticismMetavideo:Fictionality and
Mass Media in Our Postmodern EconomyFeeling Global:Experience and John BergerHistory and Tragedy:The
Question of Gender in a Jacobin TextThe Subject of the Political Unconscious:Reflections on
JamesonTheory,History,Culture:Cultural Identity and the Politcs of Theory in Twentieth-Century
ChinaRemapping the History of Chinese Modernity
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